
 
Zápis č. 8/2010 (55) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 24. 5. 2010 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. M. Matýsek, Ph.D., 
Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., Ing. V. 
Gerlich , (celkem 7 členů AS)  

Omluveni: Bc. L. Novotná-Czudková, Bc. O. Vrzal, P. Peroutka 
Hosté: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D, RNDr. Jan Ostravský, 

CSc., Doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D.,  

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.  

4. Projednání návrhu Směrnice o uznávání části studia v zahraničí.  

5. Projednání návrhu složení Disciplinární komise. 

6. Projednání návrhu Výroční zprávy FAI za rok 2009. 

7. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis je bez připomínek.  

Dr. Chramcov informoval o tom, že AS UTB v posledním období nezasedal z důvodu pochybností 
týkající se legitimity AS UTB. Legitimitu AS UTB zpochybnil v dopise adresovaném MŠMT 
rektor UTB. Dr. Chramcov dále citoval z dalšího dopisu pana rektora, který byl zaslán na MŠMT 
a kde opětovně rektor vyzývá k přijetí opatření do doby rozhodnutí o legitimitě AS UTB. 
 
ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  
 
Děkan FAI informoval o tom, že na akreditační komisi MŠMT byla zaslána žádost o reakreditaci 
magisterského studijního oboru Učitelství informatiky pro ZŠ a SŠ. Prod. Ostravský informoval o 
předkole přijímacího řízení do Bc. studijních oborů a o připravovaných řádných termínech 
přijímacího řízení. Dle výsledků prvního kola bude zváženo vyhlášení druhého kola přijímacího 
řízení. 
 
Přišel Dr. Matýsek.. 
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ad 3) Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.  

Tento materiál byl již projednáván na minulém zasedání AS FAI a na zasedání LK AS FAI dne 
10.5.2010. Předseda LK AS FAI shrnul připomínky týkající se této směrnice do několika bodů: 

- doplnit str.4, odstavec 1: Na FAI plní poradenskou roli proděkani, ředitelé ústavů... 

- článek 38, str. 15, odstavec 10: zrušit druhou část věty, tj. výsledný text odstavec by byl 
pouze ve tvaru Vykonání státní doktorské zkoušky je hodnoceno 30 kredity. 

- článek 53, str. 18, odstavec 1: opravit datum vydaní směrnice, tj. změnit datum 6.4.2010 na 
datum 6.4.2009 

- příloha č.1, tabulka: zrušit body C1 a C2, tj. kapitola v odborné knize – světový, resp. 
ostatní jazyk 

- příloha č.1, tabulka: upřesnit první položku u grantových aktivit, tj. uvést i zkratku 
interního grantu 

- příloha č.1, poznámky pod tabulkou přeformulovat, přečíslovat, zrušit původní bod č.2, 
tedy nové znění poznámky by bylo ve tvaru: 

Každému autorovi je započten počet kreditů odpovídající mentálnímu podílu na 
vzniku hodnoceného díla. 

1) Podmínkou pro započtení tvůrčí aktivity je její uplatnění v databázi RIV a 
doložení kopie výtisku. 

2) Světovým jazykem se rozumí angličtina, němčina, francouzština, španělština a 
ruština. 

3) Uplatnitelem práv na předmět průmyslového vlastnictví je UTB ve Zlíně, ne 
původce předmětu práv průmyslového vlastnictví. 

- příloha č.1: na základě výše uvedeného bodu přečíslovat původní čísla odkazů na 
poznámky na čísla nová 

- upravit a zpřesnit některé části textu, tj. článek 38 

Na základě připomínek z řad členů AS FAI byly navrženy další změny:  
- doplnění platnosti směrnice 
- bude přidána 4. poznámka  - Hodnoceno dle metodiky Rady vlády pro VaV platné v roce uplatnění 
- drobné formální úpravy 

Následovala diskuse, z níž vyplynula nutnost stanovení minima počtu kreditů za publikace v 
průběhu celého studia tak, aby nebylo možné získat většinu kreditů pouze za výuku. 

Ing. Gerlich vznesl dotaz týkající se doby hodnocení aktivit IGA.  

Vzhledem k tomu, že bylo k materiálu více připomínek k zapracování, navrhl Dr. Chramcov jeho 
hlasování o schválení ponechat až na příští zasedání AS FAI.   

 
ad 4)  Projednání návrhu Směrnice o uznávání části studia v zahraničí. 

Tento materiál byl taktéž projednáván na minulém zasedání AS FAI a na zasedání LK AS FAI. 
Dle předsedy LK AS FAI byly v dokumentu upraveny pouze odkazy na články, překlepy a 
drobné formální chyby. 
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Návrh usnesení AS FAI  55/1 
AS FAI schválil návrh Směrnice o uznávání části studia v zahraničí. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 55/1 
AS FAI schválil Směrnici o uznávání části studia v zahraničí. 

 
ad 5) Projednání návrhu složení Disciplinární komise. 

O návrhu se jednalo již na minulém zasedání AS FAI. Disciplinární komise pro funkční období 
1. 6. 2010 až 31. 5. 2012 je navržena v tomto složení:  
předseda - RNDr. Jan Ostravský, CSc., členové: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Petr Navrátil, Ph.D., 
Ing. Vladimír Gerlich (DSP), Petr Lukaštík (1. ročník), Tomáš Janík (3. ročník). 
Proběhlo tajné hlasování o tomto návrhu. 

Návrh usnesení AS FAI  55/2 
AS FAI schválil návrh Disciplinární komise pro funkční období 1. 6. 2010 až 31. 5. 2012 ve 
složení: předseda - RNDr. Jan Ostravský, CSc., členové: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Petr Navrátil, 
Ph.D., Ing. Vladimír Gerlich (DSP), Petr Lukaštík (1. ročník), Tomáš Janík (3. ročník). 

Hlasování 
RNDr. Jan Ostravský, CSc.   Pro: 7  Proti:0  Zdržel se:0 
Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. Pro: 6  Proti:0  Zdržel se:1 
Ing. Petr Navrátil, Ph.D.   Pro: 7  Proti:0  Zdržel se:0 
Ing. Vladimír Gerlich   Pro: 7  Proti:0  Zdržel se:0 
Petr Lukaštík     Pro: 7  Proti:0  Zdržel se:0 
Tomáš Janík     Pro: 7  Proti:0  Zdržel se:0 

Usnesení AS FAI 55/2 
AS FAI schválil návrh Disciplinární komise pro funkční období 1. 6. 2010 až 31. 5. 2012 ve 
složení: předseda - RNDr. Jan Ostravský, CSc., členové: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Petr Navrátil, 
Ph.D., Ing. Vladimír Gerlich (DSP), Petr Lukaštík (1. ročník), Tomáš Janík (3. ročník). 
 
ad 6) Projednání návrhu Výroční zprávy FAI za rok 2009. 

Tento materiál byl taktéž projednáván na minulém zasedání AS FAI a na zasedání LK AS FAI. 
Dle předsedy LK AS FAI byly v dokumentu upraveny pouze překlepy a drobné formální chyby. 
Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI  55/3 
AS FAI schválil návrh Výroční zprávy FAI za rok 2009. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 55/3 
AS FAI schválil návrh Výroční zprávy FAI za rok 2009. 
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ad 7) Různé. 

• Dr. Chramcov požádal členy AS FAI o registraci na nově vzniklém webu AS FAI 
(zpracováno studentem jako téma BP) a o jeho připomínkování. 

• Dr. Chramcov informoval o dopise od doc. Buňky z FT, který informuje o obnovení činnosti 
Komise pro ubytování a stravování a žádá AS FAI o jmenování zástupce z řad studentů 
FAI do této komise. 

 
Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 14. 6. 2010 ve 13.00 hod. v 
zasedací místnosti 51/606. 
 
 
Ve Zlíně dne 31. 5. 2010 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


